
   Я вже 10 років живу на Леваді і мої вікна виходять прямо на Прирічковий 

парк,причому на ту його частину ,яка найбільш заросла. Я виходжу туди 

гуляти і бачу,що це просто дикорослі хащі,які треба впорядковувати. 

   Тому у 2015 році, восени,коли я балотувався в депутати міської ради,я і 

обрав своєю головною  депутатською темою саме цю територію на березі 

Ворскли. І мій перший депутатський запит на цю тему датований березнем 

2016 року. Всі минулі роки  я разом з колегами-депутатами  організовував 

прибирання , «Паркові забави»,інші заходи  на цій місцині. Приймав участь у 

роботі Робочої групи по Прирічковому парку минулого складу,тісно 

співпрацював з Інститутом Розвитку міста. 

   Нажаль,небагато вдалося зробити в Парку з різних причин. Так і не відбувся 

конкурс  на проект концепції  розвитку Прирічкового парку у 2019-2020 

роках. Лише  у минулому році за моїм наполяганням була проведена топо-

геодезична розвідка парку і планувалося виконати проект капремонту 

парку,але завадила епідемія коронавірусу.  

   Отже,роботи по парку ще так же багато. Адже так ще й не визначені його 

межі. І в кожного мешканця Полтави своє уявлення про те,як має виглядати 

той парк:чи набережна,чи пляжі,чи спортивні майданчики. Депутати 

Міськради повинні знайти кошти хоч би  для розчистки парку. 

Але дуже важливо створити загальне бачення цієї території,що там повинно 

бути,як краще всього буде там для мешканців міста. І це робота для усіх 

членів робочої групи. 

Я особисто хочу,щоби ця зелена зона була окрасою міста,щоб сюди їхали 

відпочивати і з інших країв Полтави. В мене є деякі цікаві ідеї для парку. Адже 

є багато гарних прикладів у інших містах,і в Україні,і в світі. Прикладів,які ми 

можемо наслідувати,брати краще,залучати до роботи фахівців і ентузіастів. 

 

З повагою      Ю.Бойко. 


